



中国科技核心期刊
中国农业核心期刊
全国优秀农业期刊
华东地区优秀期刊
江西省优秀期刊

CN36-1124/S
ISSN1001-8581

江西农业学报

Jiangxi Nongye Xuebao

ACTA
AGRICULTURAE
JIANGXI

第31卷 第9期

Vol.31 No.9

2019

江西省农业科学院 主办
江西省农学会

万方数据

目次

作物科学

- 外源抗坏血酸对盐胁迫下商麦 1619 生长生理的影响 华智锐, 李小玲(1)
- 不同小麦品种种子萌发生长、叶片叶绿素含量和荧光动力学特征差异分析 张辉, 张蓓蓓, 景琦等(9)
- 不同品质类型小麦籽粒部分营养成分的积累 王康君, 郭明明, 孙中伟等(16)
- 二次枝梗分化期低温对双季早稻生长发育和产量的影响 张清霞, 张金恩, 万正等(21)
- 不同杂交籼型水稻品种长江流域麦茬直播的适宜性分析与评价 李兴华, 王欢, 蔡星星等(30)

园艺园林

- 苗期不同光周期处理对西葫芦幼苗生长、碳氮代谢关键酶活性和激素含量的影响
..... 吴雪霞, 尚静, 张圣美等(36)
- 盐旱交叉胁迫对黄芩幼苗生长及渗透调节物质的影响 李小玲, 华智锐, 唐梦君(40)
- 菜心种质资源的主成分与聚类分析 史卫东, 陈振东, 农贵雄等(46)
- 异源表达 *CmSAMDC* 基因拟南芥的耐盐性分析 刘长命, 杨娜, 文丹等(50)
- 凤丹果实的多果性状及其形成机制研究 史明伟, 祝有为, 言燕华等(55)

草业科学

- 盐分胁迫对紫花苜蓿发芽特性的影响 程贝, 樊文娜, 刘家齐等(61)
- PEG 胁迫下不同紫云英品种萌发期抗旱性评价 刘彩玲, 何春梅, 王飞等(68)

畜牧兽医

- 猪伪狂犬病毒 Real-time PCR 检测方法的建立和弱毒疫苗病毒含量的检测 华涛, 唐波, 黄江等(73)
- 猪圆环病毒 2 型与猪细小病毒混合感染对仔猪致病性的研究 刘国阳, 唐波, 常晨等(79)

生物技术

- 灵芝尿苷二磷酸葡萄糖焦磷酸化酶基因的电子克隆与生物信息学分析 贺望兴, 杨普香, 李延升等(86)
- 抗菌肽 NK-lysin 生物信息学分析及其抑菌作用研究 赖隆永, 刘友霖, 刘小龙等(95)

土壤肥料·资源环境

- 葱麦轮作模式下菌渣有机肥与氮肥配施对作物产量、品质的影响 马征, 崔荣宗, 宫志远等(102)
- 氟喹诺酮类抗生素在我国农田土壤中残留及其风险研究进展 蓝贤瑾, 刘益仁, 吕真真等(108)
- 重金属和酞酸酯复合污染对土壤酶活性的影响 杨宁宁, 梁青芳, 高煜等(116)

农业工程·天然产物

- 海带干燥系统的改进设计与试验 朱烨, 江涛, 洪扬等(121)
- 超声辅助醇提商洛金银花黄酮工艺优化研究 何军(127)

农业经济

- 产业兴旺评价指标体系设计与应用——基于 18 个样本村的茶产业调查数据 乔雅洁, 李勇(132)
- 苏南地区土地生态评价及城乡梯度分析 陆春锋, 周生路(139)
- 劳动力转移及其分化与化肥施用研究——以水稻种植为例 周来友(145)

CONTENTS

Effects of External Ascorbic Acid on Growth Physiology of Shangmai 1619 under Salt Stress HUA Zhi-ruì, LI Xiao-ling(1)

Differences in Germination, Growth, Chlorophyll Content and Fluorescence Dynamics Characteristics of Different Wheat Varieties ZHANG Hui, ZHANG Bei-bei, JING Qi, et al. (9)

Dynamic Accumulation of Portion of Nutrients in Wheat Grains with Different Qualities WANG Kang-jun, GUO Ming-ming, SUN Zhong-wei, et al. (16)

Effects of Low Temperature on Growth and Yield of Double Cropping Early Rice in Secondary Branch and Stem Differentiation Stage ZHANG Qing-xia, ZHANG Jin-en, WAN Zheng, et al. (21)

Analysis and Evaluation of Suitability of Different Hybrid Indica Rice Varieties by Direct Seeding after Wheat in Yangtze River Basin LI Xing-hua, WANG Huan, CAI Xing-xing, et al. (30)

Effects of Different Photoperiod on Growth, Carbon and Nitrogen Metabolism, Key Enzyme Activity and Endogenous Hormones of *Cucurbita pepo* Seedlings WU Xue-xia, SHANG Jing, ZHANG Sheng-mei, et al. (36)

Effects of Salinity and Drought Intercross Stresses on Growth and Osmotica Regulatory Substances of *Scutellaria baicalensis* Seedlings LI Xiao-ling, HUA Zhi-ruì, TANG Meng-jun(40)

Evaluation of Chinese Flowering Cabbage by Principal Component and Cluster Analysis SHI Wei-dong, CHEN Zhen-dong, NONG Gui-xiong, et al. (46)

Salt Tolerance Analysis of Transgenic *Arabidopsis thaliana* Plants with Heterologous Expression of *CmSAMDC* Gene LIU Chang-ming, YANG Na, WEN Dan, et al. (50)

Characteristics of Multi-Fruit and Mechanism of Formation in *Paeonia ostii* SHI Ming-wei, ZHU You-wei, YAN Yan-hua, et al. (55)

Effects of Salt Stress on Germination Characteristics of Alfalfa CHENG Bei, FAN Wen-na, LIU Jia-qi, et al. (61)

Evaluation of Drought Resistance of Different *Astragalus sinicus* Species at Seed Germination Stage under PEG Stress LIU Cai-ling, HE Chun-mei, WANG Fei, et al. (68)

Establishment of Real-time PCR Assay of Pseudorabies Virus and Viral Load Detection of PRV Attenuated Vaccine HUA Tao, TANG Bo, HUANG Jiang, et al. (73)

Athogenicity of Porcine Circovirus Type 2 and Porcine Parvovirus Co-infection in Piglets LIU Guo-yang, TANG Bo, CHANG Chen, et al. (79)

Silico Cloning and Characterization Analysis of *UDP Glucose Pyrophosphorylase* Gene from *Ganoderma lucidum* by Bioinformatics HE Wang-xing, YANG Pu-xiang, LI Yan-sheng, et al. (86)

Bioinformatics Analysis of Antibacterial Peptide NK-lysin and Research on Its Antibacterial Activity LAI Long-yong, LIU You-lin, LIU Xiao-long, et al. (95)

Effects of Combined Application of Edible Fungus Residue Manure and Nitrogen Fertilizer on Crop Yield and Quality in Green Onion-Wheat Rotation System MA Zheng, CUI Rong-zong, GONG Zhi-yuan, et al. (102)

Research Advance in Residues and Ecological Risks of Fluoroquinolone Antibiotics in Agricultural Soil in China LAN Xian-jin, LIU Yi-ren, LV Zhen-zhen, et al. (108)

Effects of Combined Pollution of Heavy Metals and Phthalate Esters on Soil Enzyme Activities YANG Ning-ning, LIANG Qing-fang, GAO Yu, et al. (116)

Design and Test of Improved Kelp Drying System ZHU Ye, JIANG Tao, HONG Yang, et al. (121)

Process Optimization of Flavonoids of Honeysuckle in Shangluo by Ultrasound-assisted Alcohol Extraction HE Jun(127)

Design and Application of Evaluation Index System of Booming Industry: Based on Investigation Data of Tea Industry of 18 Sample Villages QIAO Ya-jie, LI Yong(132)

Land Ecological Evaluation and Urban-rural Gradient Analysis in Southern Jiangsu Province LU Chun-feng, ZHOU Sheng-lu(139)

Influence of Labor Force Transfer and Differentiation on Fertilizer Application: Taking Rice Cultivation as An Example 万方数据 ZHOU Lai-you(145)